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A proto nikdy nevyhrajeme
litterate.cz/a-proto-nikdy-nevyhrajeme

Jak je to dlouho? Jasně, stalo se to minulou sobotu. To měl Jindra

Rajchl demonstraci, která podle majnstrýmu vůbec nic neznamenala,

nic nedokázala, byla jen marginálním setkáním proruských sil, což

dokázalo oněch dvacet blbců na schodech Národního muzea… Byla

tak nezajímvá že i prezident PePa řekl, že se tímto signálem vůbec

není třeba zabývat a náš premiér Petro Ihorovič Fialenko to ani

nekomentoval, že to hovoří samo za sebe a náš hluboce mravní a

počestný ministr vnitra, který nejede v žádné korupční kauze

prohlásil, že s demonstranty nebude mít slitování.

Do minulé soboty byl univerzálním zlem Láďa Vrabel. Alespoň takhle

mi to vysvětlilo těch několik posledních líbodémo kamarádů, kteří

jsou ochotni se mnou mluvit a alespoň mi vyjádřit morální

rozhořčení, když už nic jiného. Nekecám… oni si prostě v novinách

přečetli, že Láďa Vrabel je placený z Ruska a je naprosto démonicky

strašidelný, je největším nebezpečím pro naší demokracii a vůbec je

zapotřebí s ním zatočit. Vlastně se nejvíc divili tomu, že ještě běhá na

svobodě a netěží už dávno v Jáchymově uran.

A pak přišla henta demonstrace a šup, není to Láďa Vrabel, je to

Jindra Rajchl. Do té doby nikoho nezajímal, ale když přivedl na

Václavák sto tisíc lidí, tak to už je jiná. Majnstrým přepnul, Vrabel je

https://www.litterate.cz/a-proto-nikdy-nevyhrajeme/


2/4

zapomenut a od neděle se národu zcela pravdomluvně vysvětluje, že

Rajchl je ještě mnohem větší zlo než Vrabel. Článek stíhá článek,

analýza stíhá analýzu, jeden politolog za druhé vysvětlují, jak

nebezpečné to je, soudruh Šarapatka by mu také nejraději dal do

ruky majzlík a kladívko a poslal ho do Buchenwaldu.

Já k tomu mám tři poznámky:

Jednak vidíte moc velkých médií. Od září tlačí do lidí o překot, že

Vrabel je zlo, varují před ním, líčí ho jako arcisatana a libtardi tomu

věří. Takhle to funguje. Prostě si sami nic nepřečtou, sami se nepídí,

jen si otevřou Respekt a tam to všechno je. A kdyby to nestačilo,

Jakub Železný jim to vysvětlí z obrazovky. A pak najednou šup…

Vrabel přestal existovat a vynořil se Rajchl. Doteď zloduch nebyl,

doteď byl jen pro smích, doteď nikdo nevěděl, co dělá a čím je… to

jsme věděli jen my na Alternativě. Ale teď udělal demonstraci,

ukázal, co za ním reálně stojí a ejhle… král je mrtev, ať žije král.

Zadruhé musím Jindrovi pogratulovat. Nic tak nevypovídá o jeho

skutečném dosahu, jako to, že mu teď všichni přimalovávají čertovo

kopyto a ozlomkrk hledají nějakou špínu, kterou by na něj použili.

Vrchní PePa sice tvrdil, že to není důležité, ale ve skutečnosti všichni

majnstrýmoví nedělají dnem i nocí nic jiného, než nastavují

hnojomety směr PRO. Všechny jejich podpůrné struktury teď pracují

na tři směny a hledají jakýkoliv hřích. Rychle, rychle… na faktech

nezáleží, na pravdě nezáleží, na ničem nezáleží, záleží jen na titulku v

novinách.

No a zatřetí musím konstatovat, že na Alternativě se také nic

nezměnilo. Sice nám Česká televize lže, že kvůli tomu uděláme

stotisícovou demonstraci, sice nás neskutečně štve, jak informují

Novinky a Seznam zprávy, že jsme ochotni přijet do Práglu a hulákat,

sice nás neskutečně žere ta jednotná fronta politických neziskovek,

médií i Pětikolky, ale když teď spojí Rajchla a jakési pozemky, tak je

to jako slovo Boží.
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A už se ozývají první škodolibí, kteří si užívají, že Jindříšek má

utrum. Najednou jim vůbec nevadí, že to o něm říkají ti stejní,

kterým jinak nevěří ani dobrý den. Všimněte si, Rajchl politicky nic

nepokazil. Svolal demonstraci srovnatelnou s třetím zářím. Dal

dohromady skutečně efektivní organizační tým. Ohlásil nátlakové

akce, udělal to, co měl už dávno udělat Láďa Vrabel. Udělal to, na co

všichni čekali. Nezazdil to mnohaměsíčním hemžením a sněním o

něčem, co se prostě nestane. Neudělal ze sto tisíc lidí třetinu a méně.

Láďovi Vrabelovi jsem nikdy ani slovem nezalíval to, co o něm psal

majnstrým. Kritizoval jsem ho, že projebává důvěru lidí. Kritizoval

jsem ho, že ve skutečnosti nemá žádný použitelný plán. Pokud jsem

zmínil jeho dluhy, tak jen v tom směru, že zadlužený Láďa Vrabel

dokáže svolat větší demonstraci než extrémně bohatý Středula i

bývalý premiér Paroubek. Nikdy mě nezajímalo, co o něm říkají na

Novinkách.

Teď je na řadě Jindra Rajchl. Bude svlečen z kůže, bude na něj

vytaženo i to, co neudělal, protože takhle to funguje. Podívejte na

našeho Andreje. Deset let jim vydrželo ho popotahovat za Čapí

hnízdo. Deset let mu to bralo voliče, deset let si ho brali do huby, aby

ho nakonec soud osvobodil. Důsledky zažíváte dnes a denně na

vlastní kůži. Prezident valorizace podepíše a podepíše i to

zdvojnásobení daně z nemovitosti. Podepíše i ty emisní povolenky a

vůbec všechno, nač si vzpomenete. Proč? Protože nadkritické

množství lidí uvěřilo Čapímu hnízdu a neustálému opakování z

majnstrýmu, že Andrejko je šestým členem Pětikolky.

Teď nás čeká to samé z Rajchlem. A vzhledem k tomu, jak si leckdo

užívá špínu, kterou na něj naši pravdomluvní novináři kydají, tak

musím bohužel konstatovat, že se nic nezměnilo a po zásluze

prohrajeme i další volby. Proč? Protože když jde o špínu na naše lidi,

tak jsou Novinky jako slovo Boží a vůbec nezáleží na tom, že se do

čela konečně dostal lídr, který umí. Stačí nakydat hnůj a smrad

prostě zvítězí.
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Kdyby ten Jindra alespoň něco spáchal proti naší věci. Kdyby nějak

zradil Alternativu, kdyby se postavil proti nám, nebo tak něco. Ale nic

takového se nestalo. Velká média prostě jedou stokrát opakovanou

taktiku, která bohužel stokrát vyšla, protože jsme byli stokrát blbí.

Vidlácky se směju… asi tak stejně, jako kdyby sedlák vypřáhl z pluhu

toho nejlepšího koně, protože je postříkaný blátem. Jako kdyby si

zápasník uřízl pravou ruku, protože na ní má tetování, z doby, kdy

byl mladej a blbej. Jako bychom ze závodu vyřadili nejlepšího borce,

pro dávné podezření z braní dopingu.

Fakt se směju… ještě chvíli to takhle bude pokrčovat a budu první,

kdo od Alternativy odejde k Líbodémo… Ne z přesvědčení… ale abych

sakra taky někdy byl na vítězné straně. Jak dlouho ještě bude naše

lídry bavit, dělat kupu práce, aby je pak odkopli jejich vlastní lidé?

 

 


